
Referat fra møde i Lokalrådet 4/3-2025

Afbud: 
Annette Orup

Ad 1. Godkendelse af referat

Referatet fra 8/1-25 blev godkendt uden yderligere bemærkninger. 

Ad 2. Opdatering på sager

Igangsætning af lokalplan og miljøvurdering for Hanebjerg Skyttecenter

Mathias og Tom orienterede om borgermødet den 20/2-25. 
Hillerød Kommune har igangsat arbejdet med lokalplan 477 for Hanebjerg Skyttecenter, som 
indebærer etablering af otte nye skydebaner med tilhørende støjvolde og forhøjelse af 
eksisterende støjvold langs Hanebjergvej. Projektet kræver en miljøvurdering på grund af dets 
omfang, og der planlægges etablering af erstatningsnatur for de berørte § 3-beskyttede naturtyper.
Endvidere oplyste at Hanebjerg Skyttecenter, at de vil anlægge en grusvej syd om Herlevsgård 
som lastbilerne, som bagefter kan overgå til kommunen og gøres til officiel vej, dette er dog ikke 
godkendt. 

Vi følger udviklingen. 

Flytning af stationen i Nr. Herlev

Mathias lavede en kort status, som pt viser, at stationen ikke bliver flyttet alligevel. 

 Der har været tale om, at ruten skulle have 1 eksprestog og 2 med stop på hele ruten pr. 
time. Pt. er der forlydender om, at der kommer 2 ekspres to og 1 tog med stop på hele 
ruten pr. time. 

 Budgettet for den nye station var til at starte med 5-10 mio. kr. det blev opjusteret til 10-15 
mio. kr. pt. hedder budgettet 31 mio. kr. og bliver derfor for dyrt at lave. 

Flytning af stationen ikke behøver koste over 30 mio.kr. det kan gøres mere simpelt, derfor 
kontakter Tom Regionen for at undersøge, om de kan sætte flytningen af stationen i udbud igen. 
Mathias kontakter Anne Ehrenreich, for at høre om det er noget som hun vil tage ejerskab til og 
arbejde for. 

Ad 3. Bestyrelsesarbejdet

Generalforsamling 2025
Generalforsamlingen den 19. marts blev planlagt.

Ad 5.      Eventuelt

Intet til punktet. 

Ad 6.      Næste møde



19. marts 2025 konstituerende møde efter generalforsamlingen 

Deadline til borgeravisen: 
19. april 2025 
16. august 2025
1. november 2025


